
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 19/16 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 14. 12. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi 
P3 na odseku ICJT, Reaktor – Brinje. 
  
Prisotni: K. Ernestl, M. Koželj , R. Pergarec, J. Pungerčar, M. Štraus. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
I. Falnoga, A. Fekonja, C. Filipič, M. Gams, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, T. Ručigaj, 
G. Tavčar, I. Zajc. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Žefran in B. Črnič, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
Ostali prisotni: B. Mavec. 
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika zadnje seje 

  
Na predlog udeležencev smo točke dnevnega reda razširili ter pregledali in potrdili zapisnik št. 
18/16, seje IO SVIZ/IJS z dne 1. 12. 2016. Člani, ki na seji niso bili prisotni, se bodo o zapisniku 
izjasnili po elektronski pošti. Zapisnik bo pregledal tudi direktor IJS, ki je bil na seji prisoten in 
odgovarjal na naša vprašanja, ki smo jih pripravili posebej zanj. 
  
2.       Tekoče zadeve 

  
a)      V imenu sindikata SVIZ/IJS in kot smo se na prejšnjih sejah strinjali, bosta M. Gams (besedilo) 
in G. Kramberger (grafi)  pripravila prispevek za objavo v medijih o vedno slabšem financiranju 
znanosti v slovenskem prostoru in s tem posledično  tudi plačami. 
  
b)      J. Pungerčar je poročal, da je potekala seja UO IJS. Med drugim so potrdili ustanovitev dveh 
novih centrov v okviru Strateškega razvojno-inovacijska partnerstva (SRIP). Obravnavali so tudi 
dopolnitev sistematizacije za odprtje dveh novih delovnih mest, ki jih je vodstvo inštituta 
pripravilo za vodje in pomočnike vodij novih centrov. Člani UO IJS so se strinjali s predlogom 
J. Pungerčarja, da so za vodje centrov in njihove pomočnike potrebne daljše delovne izkušnje od 
predlaganih ter tako zanje potrdili zahtevo po najmanj 5 in 3 letih delovnih izkušenj. Takšen 
predlog je tudi v skladu s predhodnim mnenjem sindikata o dopolnitvi sistematizacije, ki smo ga 
podali. 
  
c)       Ponovno potekajo pogajanja med vlado in sindikati javnega sektorja, katerih izid nestrpno 
pričakujemo. Glede na dejstvo, da je vlada popustila zahtevam sindikata zdravnikov FIDES, ki je 
od vlade za zaposlene v njihovi stroki izsilil boljše delovne pogoje, napredovanja in plačne 
razrede, si tudi ostali sindikati prizadevajo za svoje člane in s tem ostale zaposlene iztržiti kar je 
največ mogoče, predvsem za tiste z najnižjimi plačami. Pogajanja potekajo za zaprtimi vrati, zato 
javnosti o poteku in izidu pogajanj ne obveščajo, vsekakor pa menimo, da bi vlada morala 



popustiti vsaj na nekaterih točkah, kot so: dvigniti najnižja izhodišča plačnega razreda J, pri 
regresu, premijah dodatnega pokojninskega zavarovanja, napredovanji in še kaj. 
          J. Pungerčar je med drugim povedal, da bo 20. 12. 2016 potekala izredna seja GO SVIZ 
Slovenije, na katero sta kot člana vabljena skupaj z I. Zajcem. 
  
3.       Spremembe sistematizacije na IJS 

  
Izvedeli smo, da Institut v pripravlja spremembo sistematizacije delovnih mest. Pričakujemo, da 
bo sindikat pri dokončnem oblikovanju sistematizacije prisoten, saj ko je enkrat skoraj sprejeta, 
jo je težko spreminjati. Zanima nas tudi, kako napreduje pregledovanje delovnih mest po sklepu 
Računskega sodišča. Od vodstva želimo, da nas o tem uradno obvesti in predstavi situacijo. 
  
Sklep 1: Pri pripravi spremembe sistematizacije delovnih mest na IJS želimo aktivno sodelovati. 
  
4.       Solidarnostna pomoč 

  
Prejeli smo prošnjo za solidarnostno pomoč sodelavcu, katerega otrok je kronično in težko bolan. 
Prisotni so se strinjali, da se sodelavcu izplača solidarnostna pomoč v višini 400 EUR. Člani IO 
SVIZ/IJS, ki na seji niso bili prisotni, se bodo o pomoči izjasnili po elektronski pošti. Pomoč 
nepovratnih sredstev bo nakazana kar se da najhitreje. 
  
5.       Razno 

  
a)      V kratkem se pričakuje sestanek predstavnikov zaposlenih na Reaktorju, vodjo NPS in novim 
najemnikom restavracij na IJS, podjetjem Dulcis Gourmet. Doreči in doseči bi želeli daljši delovni 
čas obratovanja menze na Reaktorju – Brinje in pestrejši izbor hrane, saj kot smo že poročali, 
trenutna ponudba in obratovalni čas ne zadovoljujeta uporabnikov, tj. zaposlenih na Reaktorju. 
  
b)      Dogodek božično-novoletnega obdarovanja otrok je potekal 10. 12. 2016 v Peterlinovem 
paviljonu. Na splošno zadovoljstvo prisotnih je dogodek potekal v zelo prijetnem vzdušju. Za 
pomoč pri obdarovanju in pripravi dvorane se zahvaljujemo Z. Jernejc in R. Bevcu, ki sta pomagala 
pri končni izvedbi dogodka. 
  
c)       Na izlet v italijanski Treviso v nedeljo, 18. 12. 2016, se je prijavilo 10 oseb, s čimer smo 
organizacijo in izvedbo izletov za letošnje leto uspešno zaključili. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.15. 
Sejo je vodil: M. Koželj                                                          Zapisnik pripravila:    Metka 
Štraus                                                                                                  Zapisnik pregledal:     Jože 
Pungerčar 

Ljubljana, 22. 12. 2016 

  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 



                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 
 


